
Rada Miejska w Kluczborku 

Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr IV 

Sesja w dniu 28 sierpnia 2024 r. Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 o godz. 14:30,  

a zakończono o godz. 15:53 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 

2. Kryspin Cieplik 

3. Mateusz Dybka 

4. Ewa Felusiak 

5. Henryk Fraszek 

6. Marek Gąszczak 

7. Janusz Kallus 

8. Jan Kałuża 

9. Stanisław Konarski 

10. Andrzej Konwiński 

11. Andrzej Kosmala 

12. Anna Król 

13. Kamilla Kuźmicka 

14. Adam Michalewski 

15. Dariusz Morawiec 

16. Anna Poloczek 

17. Piotr Rewienko 

18. Piotr Sitnik 

19. Adam Sokołowski 

20. Adam Szmigiel  

21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

W sesji udział wzięli: Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, I Zastępca Burmistrza 

Miasta Kluczborka Roman Kamiński, II Zastępca Burmistrza  Miasta Kluczborka Dariusz 

Mazurczak, Sekretarz Gminy Maciej Tomaszczyk, Główny Specjalista Małgorzata 

Lechowicz, dyrektor Administracji Oświaty Elżbieta Pietrzykowska, uczniowie otrzymujący 

stypendia Burmistrza wraz z rodzicami. 

 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik powitał zebranych. Rozpoczął od minuty ciszy 

by uczcić pamięć Alicji Dolińskiej- pracownicy Biura Rady. Przekazał kilka ciepłych słów na 

jej temat. Następnie Przewodniczący otworzył obrady sesji informując, że na sali obecnych 

jest 21 radnych, zatem podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

b) Ustalenie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad,.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

c) Przyjęcie protokołu z sesji Nr III/24 z dnia 27.06.2024 r., 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z sesji Nr III/24 z dnia 27.06.2024 r., 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

d) Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 

W dniu 21 sierpnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu  

i Turystyki. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz przygotowanie 

placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. W posiedzeniu uczestniczyli 

Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Pracownik Wydziału Finansowego.  

W dniu 21 sierpnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz spotkanie z Dyrekcją Administracji 

i Oświaty. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Pracownik 

Wydziału Finansowego.  

W dniu 26 sierpnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza 

projektów uchwał. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi 

Zastępca Burmistrza oraz Pracownicy Wydziału Finansowego.  

W dniu 26 sierpnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia 

była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta oraz kontrola w zakresie wsparcia 

finansowego (dotacje, stypendia itp.) klubów sportowych w Gminie Kluczbork oraz 

organizacji pozarządowych. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, 

Drugi Zastępca Burmistrza oraz Pracownik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy.  

W dniu 27 sierpnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

i Gospodarki Miejskiej. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. W posiedzeniu 

uczestniczył Burmistrz Miasta. 

 

2. Wręczenie stypendiów specjalnych Burmistrza Miasta Kluczborka dla najlepszych uczniów 

Gminy Kluczbork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z dyrektorem Administracji Oświaty- Elżbietą 

Pietrzykowską, Burmistrzem Miasta Kluczborka- Jarosławem Kielarem oraz Zastępcą 

Burmistrza Miasta Kluczborka- Romanem Kamińskim wręczyli stypendia dziewięciu 

uczniom. 

 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik poinformował, że od ostatniej sesji wpłynęło  

jedno zapytanie od radnego Mateusza Dybki oraz trzy interpelacje od radnych- jedna od 

radnego Andrzeja Kosmali i dwie od radnego Mateusza Dybki. Następnie Przewodniczący 

przekazał informację, że Interpelacje i Zapytania, jak i odpowiedzi na nie trafiają do radnego 

składającego interpelację oraz publikowane są w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Po pytaniu Przewodniczącego, czy dziś są jakieś zapytania i interpelacje głos zabrał radny 

Mateusz Dybka. Złożył interpelacje odnośnie „Dni Kluczborka”. Zdaniem radnego bilety 



wstępu budzą pewną formę kontrowersji i pytań, dlatego zwraca się z prośbą by mieszkańcy 

otrzymali informacje ze sprawozdania merytorycznego i finansowego dotyczącego Dni 

Kluczborka. Prosił o dane, jaka kwota została przekazana na hospicjum oraz o informację 

dlaczego są bilety i jaka jest korzyść z tego dla Gminy Kluczbork, miedzy innymi 

odzyskiwany podatek VAT. 

Przewodniczący zapytał Burmistrza Miasta Kluczborka Jarosława Kielara, czy udzieli jeszcze 

dziś odpowiedzi. Burmistrz przekazał, że organizatorem Dni Kluczborka nie jest Gmina,  

a Centrum Kultury i jeżeli ma rzetelnie przedstawić odpowiedź, to będzie ona udzielona 

pisemnie. Przewodniczący zapytał czy interpelacja została złożona na piśmie, a radny Dybka 

zadeklarował, że złoży interpelacje pisemnie jeszcze dziś. Przewodniczący Rady Miejskiej 

dodał, że plusem pobierania opłaty jest to, że na Dni Kluczborka nie wchodzą wszyscy,  

bo niektóre osoby zakłócałyby ten dzień, napomniał, że symboliczna opłata zawsze 

powodowała jakby większy komfort mieszkańcom Kluczborka. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Odczytanie opinii przez Przewodniczącego Komisji. 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki  

Na posiedzeniu w dniu 21 sierpnia 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Konwiński 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych  

Na posiedzeniu w dniu 21 sierpnia 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Jan Kałuża 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej  

Na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Janusz Kallus 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony 

Środowiska  

Na posiedzeniu w dniu 26 sierpnia 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Felusiak 

 

1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do 

realizacji projektu "Od maluchów do starszaków - podniesienie edukacji przedszkolnej w 

Gminie Kluczbork". 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do realizacji 

projektu "Od maluchów do starszaków - podniesienie edukacji przedszkolnej w Gminie 

Kluczbork"..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 



2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do 

projektu „ Bezpieczne Opolskie zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji 

ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” planowanego do realizacji  

w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 

2021-2027. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do projektu 

„Bezpieczne Opolskie zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych  

i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” planowanego do realizacji w trybie 

niekonkurencyjnym w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVII/806/23 Rady Miejskiej w Kluczborku 

z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie ustanowienia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kluczborku. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVII/806/23 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie ustanowienia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kluczborku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

4. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Ligota Zamecka. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Ligota Zamecka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

5. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Ligota Zamecka. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Ligota Zamecka.  



Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

6. Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia nazwy ulicy Konwaliowa na terenie wsi Ligota 

Zamecka. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia nazwy ulicy Konwaliowa na terenie wsi Ligota 

Zamecka..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

7. Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia nazwy ulicy Liliowa na terenie wsi Ligota 

Zamecka. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia nazwy ulicy Liliowa na terenie wsi Ligota Zamecka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic obrębów 

ewidencyjnych miejscowości Krasków i Borkowice. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic obrębów 

ewidencyjnych miejscowości Krasków i Borkowice.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 



9. Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2024 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej zieloną 

transformację miast. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej zieloną 

transformację miast.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

 

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 3 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Ustalono, że na interpelacje Mateusza Dybki odpowiedź zostanie dostarczona na piśmie. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta za okres między sesjami. 

a) opinia Komisji Rewizyjnej 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku 

do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 20.06.2024 r. do 

12.08.2024 r. Na posiedzeniu w dniu 26 sierpnia 2024 r. Komisja dokonała analizy 

sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami. 

Wyjaśnień udzielił I Zastępca Burmistrza w następujących sprawach:  

 



Zarządzenia 

A- 7 - w sprawie zmiany składu osobowego Społecznej Komisji Mieszkaniowej;  

A- 18 - w sprawie skrócenia czasu pracy w Urzędzie Miejskim ze względu na uciążliwe 

warunki spowodowane wysokimi temperaturami otoczenia;  

A- 22 - w sprawie zmiany Zarządzenia nr BR.0050.159.2023 z dnia 18 września 2023r.  

w sprawie powołania Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej oraz nadania jej 

regulaminu organizacyjnego;  

A- 31 - w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 5  

z Oddziałami Integracyjnymi im. Emilii Plater w Kluczborku. Umowy, aneksy, zlecenia, 

zamówienia  

B- 303 - Zamówienie PRO.0543.5.2024.MK, Studio Reklamy Valdex s.c. Barbara Ziora, 

Waldemar Sosin, ul. Kołłątaja 8, 46-203 Kluczbork, zlecenie wykonania 2000 sztuk teczek 

A4 wg przekazanego projektu; oraz 200 szt. pinów z herbem Kluczborka;  

B- 307 - Umowa o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej, Powiat 

Kluczborski ul. Katowickiej 1, 46-200 Kluczbork, "Przebudowa drogi powiatowej nr 13130 - 

budowa drogi dla pieszych";  

B- 325 - Zamówienie PRO.3037.38.2024.MS, Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Marynowski 

ul. Gorzowska 14b, 46-200 Ligota Górna, zakup traktorka-kosiarki dla Sołectwa Maciejów;  

B- 374 - Zlecenie GM, PG-K GEODZJA s.c. ul. Katowicka 12, 46-200 Kluczbork, 

wykonanie mapy do celów projektowych na skrzyżowanie ul. Byczyńskiej z ul. Ossowskiego 

w Kluczborku;  

B- 377 - Umowa GM.272.210.2024.KK, Euro-Standard Antoni Król Andrzej Król  

ul. Strzelecka 53a, 45-525 Opole, Uzupełnienie ubytków w drogach gminnych gruntowych 

tłuczniem. D.  

Kontrole zewnętrzne: I. .2024 r. Wojewoda Opolski – kontrola kompleksowa Gminy 

Kluczbork w zakresie realizacji zadań wynikających z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy 

domowej oraz wybranych aktów wykonawczych.- kontrola od 10 do 16.07.2024 r.  

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Adamski 

 

b) dyskusja 

Głos zabrał radny Mateusz Dybka, zapytał, czy po kontroli, którą przeprowadził Wojewoda 

Opolski dot. Kontroli kompleksowej były jakieś zalecenia pokontrolne. Burmistrz Miasta 

Kluczborka odpowiedział, że pewnie były, ale bez żadnych dużych konsekwencji. 

Radny zapytał także, czy jest stosowana praktyka odnośnie podejmowania decyzji, która 

firma wykonuje dane zlecenie między kwotą 2000 a 20 000, że mamy dwie, a może trzy 

kontroferty. Burmistrz odpowiedział, że jest procedura w której wszystko jest zawarte, była 

ona sprawdzana przez Regionalną Izbę Gospodarczą i jest stosowana. 

 

c) przyjęcie sprawozdania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

7. Sprawozdanie z udzielonych umorzeń należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny za I półrocze 2024 r. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem, nikt nie wniósł uwag. 



8. Sprawozdanie z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej za okres od 01.01.2024 r. 

do 30.06.2024 r. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem, nikt nie wniósł uwag. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie rozpoczął Przewodniczący Piotr Sitnik. Poinformował,  

że 10.07.2024 r. wpłynęła informacja o założeniu Klubu Radnych „Stąd Jesteśmy”. 

Członkowie: Anna Poloczek, Kamilla Kuźmicka, Andrzej Kosmala, Kryspin Cieplik  

i Przewodniczący Mateusz Dybka. 

Przewodniczący udzielił głosu radnemu Krzysztofowi Adamskiemu, który zapytał, czy dane 

osoby nie występują już w innym Klubie Radnych. Przewodniczący wraz z Burmistrzem 

potwierdzili, że nie jest to zabronione i są obecnie dwa kluby w których osoby się powtarzają. 

Są to kluby Śląskich Samorządowców i klub Stąd Jesteśmy, w których te same osoby  

są członkami jednego i drugiego klubu.  

 

Następnie Przewodniczący Przekazał, że wpłynęło pismo z Sejmiku Województwa 

Opolskiego w sprawie poparcia uchwały w sprawie modernizacji linii kolejowych 

strategicznych dla rozwoju województwa opolskiego i południowo-zachodniej Polski. 

 – to pismo zostanie skierowane na Komisje. 

 

Z Urzędu Marszałkowskiego otrzymaliśmy także prezentację ze spotkania inauguracyjnego 

etap opiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa opolskiego. – Dla 

zainteresowanych jest ta prezentacja do zapoznania w Biurze Rady. 

 

Wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie szkolenia dla radnych 

dotyczące tematu „Prawa, obowiązki i współodpowiedzialność radnych za gospodarkę 

finansową jednostek samorządu terytorialnego”- Dla zainteresowanych reprezentantów 

Komisji Rewizyjnej do zapoznania w Biurze Rady. 

 

Wpłynęło pismo z Firmy Famak S.A. dotyczące deklaracji chęci udziału w spółdzielni 

energetycznej – to pismo jest także do wglądu w Biurze Rady. 

 

Przewodniczący Rady wniósł o powołanie do składu „Zespołu Konsultacyjnego ds. oceny 

wniosków o udzielenie dotacji w roku 2024 na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się  

w gminnej ewidencji zabytków”, w miejsce byłej Radnej innej osoby spośród radnych, jako 

przedstawiciela Rady Miejskiej w Kluczborku. -  zgłosiła się Radna Kamila Kuźmicka i 

będzie członkiem Zespołu. 

 

Przewodniczący Rady wniósł o wytypowanie 2 osób ze składu Radnych do Miejskiej Komisji 

Wyborczej w związku z wyborami radnych do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kluczborku. 

Przewodniczący zapytał, czy są chętni. 

Zgłosiły się cztery osoby- Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Anna Król. 

Pytanie zadał II Zastępca Burmistrza Miasta Kluczborka Dariusz Mazurczak- czy osoby, 

które będą w komisji będą mogły być brane pod uwagę jako opiekunowie? Radca prawny 

odpowiedział, że Statut nie zabrania i mogą kandydować. Przewodniczący zapytał radcy,  

czy wybory mogą być jawne i zadał pytanie radnym czy głosowanie może być 

przeprowadzone na kolejnej sesji. Ustalono, że wybory powinny być tajne. 

II Zastępca Burmistrza zabrał głos, że jeżeli odłożymy wybory na kolejną Sesję może być 

problem z harmonogramem, ponieważ wybory są określone terminowo i może się okazać,  



że nie zdążymy z przeprowadzeniem wyborów. Sekretarz Gminy Maciej Tomaszczyk 

zabierając głos dodał, że zgodnie ze statutem Młodzieżowej Rady Miejskiej komisja 

wyborcza pełni funkcję organizatora i przeprowadza wybory, pewne czynności również 

związane z przyjęciem kandydatów wykonuje Miejska Komisja Wyborcza. Jeżeli 

chcielibyśmy zdążyć we wrześniu do pierwszego października z przeprowadzeniem wyborów 

to głosowanie musi być przeprowadzone dzisiaj. Dodał, że czekając na sprawdzenie 

legalności uchwały to terminu nie dotrzymamy.  

Radny Janusz Kallus zaproponował powołanie Komisji Skrutacyjnej i dziesięć minut przerwy 

na przygotowanie kart do głosowania. 

Przewodnicząc zarządził, że przeczyta jeszcze ostatni punkt i wróci do tematu wyborów. 

 

Przewodniczący przekazał, że mamy jeszcze wniosek Komisji Budżetu w sprawie utworzenia 

grupy Radnych, którzy zajęliby się opracowaniem zasad funkcjonowania Budżetu 

Obywatelskiego. Chętni radni proszeni są by po sesji zgłosili się do Biura Rady. 

 

10. Spotkanie z firmą Famak S.A. w sprawie inwestycji „Modernizacja kotłowni zakładowej 

Famak S.A. w Kluczborku. – Przewodniczący przekazał, że firma Famak S.A. w pismach  

z dnia 22 lipca 2024r., które wpłynęło do Urzędu Miasta w dniu 25 lipca 2024 r. oraz z dnia 

29 lipca 2024, które wpłynęło do Urzędu Miasta w dniu 30 lipca 2024 r. prosiła o 

wyznaczenie terminu spotkania z Radą Miasta. W uzgodnieniu z Panem Burmistrzem 

chcieliśmy zrobić to oficjalnie, by wszyscy zainteresowani mieszkańcy Kluczborka mogli 

obejrzeć obrady, zadecydowaliśmy, że takie spotkanie z przedstawicielami odbędzie się 

podczas dzisiejszej sesji. W dniu 12.08.2024 r Firma Famak S.A. została poinformowana 

pisemnie o wyznaczonym terminie spotkania z Radą Miasta na dzień sesji Rady Miejskiej 

czyli 28.08.2024 r. W dniu 26.08.2024 r. wpłynęło pismo z firmy Famak S.A. w Kluczborku 

informujące, że ze względów na sezon urlopowy nie jest możliwe przedstawienie prezentacji 

projektu przez firmą Famak S.A. w dniu 28.08.2024 r. Poprosili o wyznaczenie ponownego 

terminu spotkania. Proponowany termin to 18.09.2024 r., kiedy to została zaplanowana 

kolejna sesja Rady Miasta. Firma Famak S.A. zażyczyła sobie, żeby do dzisiaj przesłać  

im informację kiedy to spotkanie się odbędzie. Próbowaliśmy dziś się skontaktować,  

ale na razie bezskutecznie. Przewodniczący nie widząc głosów przeciw potwierdził 

zapraszanie na 18 września. Ustalono godzinę sesji 14:30. 

 

Na koniec wrócono do wyboru dwóch osób ze składu Radnych do Miejskiej Komisji 

Wyborczej w związku z wyborami radnych do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kluczborku. 

Przewodniczący zaprosił chętnych do wyboru radnych do komisji skrutacyjnej. Zgłosili się 

radni Janusz Kallus, Anna Poloczek i Adam Szmigiel. Radni zgodnie potwierdzili skład 

Komisji Skrutacyjnej 21 głosami za. 

 

PRZERWA 

 

Wznowiono obrady. Radny Janusz Kallus odczytał, że Komisja skrutacyjna do 

przeprowadzenia wyborów dwóch radnych do Miejskiej Komisji wyborczej w związku z 

wyborami do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kluczborku ukonstytuowała się w składzie, 

Anna Poloczek- Członek, Adam Szmigiel – Członek, Janusz Kallus- Przewodniczący. 

Komisja przygotowała 21 jednobrzmiących kart do głosowania. Przekazał także informację  

o zasadach głosowania. Poinformował Radnych, że na każdej karcie głosujemy poprzez 

postawienie znaku x przy dwóch nazwiskach. Postawienie dwóch lub większej ilości znaków, 

lub żadnego znaku czyni głos nieważnym. Nie było pytań. Komisja przygotowała więc urnę 

do głosowania. Następnie przystąpiono do przeprowadzenia głosowania.  



Przewodniczący odczytywał w porządku alfabetycznym imiona i nazwiska Radnych, po czym 

radni podchodzili po kartę do głosowania, dokonywali wyboru i wrzucali kartę do urny.  

Po zakończeniu głosowania, Komisja przystąpiła do prac związanych z obliczeniem wyników 

i sporządzeniem protokołu Komisji Skrutacyjnej z wyboru dwóch radnych do Miejskiej 

Komisji wyborczej w związku z wyborami do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kluczborku. 

Na ten czas Prowadzący Obrady Przewodniczący Piotr Sitnik ogłosił przerwę w obradach 

sesji.  

 

PRZERWA  

 

Przewodniczący Piotr Sitnik wznowił obrady. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 

wyniki z protokołu stwierdzając, że w trakcie głosowania oddano 21 kart ważnych, kart 

nieważnych 0. Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów; Adamski 

Krzysztof- 13, Cieplik Kryspin- 5, Dybka Mateusz -9, Król Anna- 11. W związku z 

powyższym w skład Miejskiej Komisji Wyborczej wybrani zostali Adamski Krzysztof oraz 

Król Anna. Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący pogratulował osobą, które uzyskały największą ilość głosów. 

 

Na koniec Przewodniczący odczytał także informację, że otrzymana została pocztówka                  

z olimpiady w Paryżu od Radnego Adama Sokołowskiego. Podziękował za pozdrowienia i 

pamięć.  

 

Radny Konwiński zabrał głos z pytaniem do Burmistrza Miasta Kluczborka o aktualny stan 

wody w zbiorniku w Kluczborku i jakie istnieją możliwości techniczne aby w przyszłości 

uniknąć rozkwitu wody w Kluczborku. W odpowiedzi, Burmistrz przekazał, że odnośnie 

bakterii kałowych woda jest zdatna do kąpieli, natomiast jeżeli chodzi o sinice to one nadal są. 

W tej chwili odbyłem spotkania z kierownictwem Wód Polskich, zarówno Pani dyrektor 

wojewódzka jak i nowa dyrektor na terenie Kluczborka, odbędą się również spotkania  

w pierwszej połowie września z Wodami Polskimi, z Burmistrzem Olesna, ponieważ część 

wiejska Olesna od strony Kluczborka jest nieskanalizowana. Jeżeli obszar jest 

nieskanalizowany to co niektórzy i to widać po wynikach jakie mamy odnośnie Stobrawy jest 

w pewnych okresach więcej zanieczyszczeń, a to też jest pożywka dla bakterii kałowych. 

Również takie spotkania będą poszerzone, chodzi o to by w tym roku, takie mamy plany 

zostanie pogłębiony i oczyszczony zbiornik wstępny. Myśmy jako gmina zrobili oczyszczanie 

biologiczne, drugi etap który zaczęliśmy w zeszłym roku, ale nie ukrywam, że temperatura 

która była spowodowała zakwit sinic. Tu działają też czynniki przyrodnicze i nikt gwarancji 

nie da. Przedstawiciele wód polskich przekazali, że źródła Stobrawy były w tym roku mało 

zasobne w wodę.  

Przewodniczący prosił o informację Burmistrza Miasta Kluczborka o kolejnych spotkaniach 

 z Wodami Polskimi i przedstawicielami instytucji odpowiedzialnych za rolnictwo. 

 

Radny Henryk Fraszek zapytał o podręcznik Minister Sawickiej i pytał czy Gmina dostała 

prośbę lub wniosek o wsparcie o propagowanie tego podręcznika. Odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Roman Kamiński, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnej informacji. Jest komisja 

dopuszczająca podręczniki i ona decyduje do dopuszczeniu do użytku. Pism odnośnie tego 

podręcznika nie otrzymaliśmy. 

Radny Mateusz Dybka prosił o umożliwienie udziału w spotkaniach, pozyskiwanie informacji 

i dalszą analizę, żeby raz na tydzień albo dwa informacja szła, że w komisjach są dani goście. 

Przewodniczący odpowiedział, że plan pracy komisji jest znany i każdy mieszkaniec w tym 

radny może wziąć udział w takiej komisji.  



 

11. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Pan Piotr Sitnik zamknął 

obrady IV sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 15:53.                                                                                                  

 

  

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Kluczborku 

 

 

  

Przygotowała Marzena Walska 
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